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ZAPISNIK 
19. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 
 
19. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 07. studenog 2024. (četvrtak) s početkom u 17.00 sati, 
u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Laura Anamaria Orlić, predsjednica VMO 

 Rudolf Ljubičić, zamjenik predsjednice VMO 

 Ivica Škrtić, član VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

   
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivan Jurković, član VMO 
 
 

 

Usvajanje Zapisnika sa 18. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Brajda-Dolac:  

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac, Laura Anamaria Orlić  pozdravila je prisutne i predložila slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
1.  Komunalna pitanja 
2.  Dogovor oko održavanja programskih aktivnosti Doček djeda Mraza i  

 Drugi humanitarni Božićni sajam na Brajdi 
3.  Razno  

 
 
Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
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AD 1 
Vijeće je raspravljalo o problematici parkiranih vozila u prolazu ispred ulaza u mjesni odbor 
Brajda-Dolac, Pomerio 26. Vijeće se u više navrata obraćalo nadležnim službama s molbom 
da se nešto učini međutim nikakve radnje nisu poduzete. Kako bi se građanima omogućio 
nesmetani prilaz prostorijama MO, odlučeno je kako stoji u zaključku. 
Zaključak: 
Zatražiti će se terenski sastanak sa nadležnim službama s molbom za postavu pomičnog 
stupića ili drugog rješenja prema stručnom prijedlogu nadležnih službi kako bi se 
onemogućilo parkiranje vozila uz sam ulaz u mjesni odbor. 
 
Na vanjskom zidu parka Eugena Čulinovića, u Ulici Pomerio 26, napravljen je grafit te se 
predsjednica obratila konzervatorskom odjelu u Rijeci sa upitom da li su oni izdali suglasnost 
za ocrtavanje zida s obzirom da se radi o zidu za ocrtavanjem kojeg vijeće mjesnog odbora 
Brajda-Dolac nije dobilo suglasnost u sklopu projekta "Proljeće na Brajdi" a sam mjesni odbor 
Brajda-Dolac nje upoznat sa ovim projektom. 
Zaprimljen je odgovor da odjel nije zaprimio zahtjev niti izdao suglasnost za oslikavanje 
predmetnog zida grafitom te da su sukladno članku 89. Zakona o zaštiti i očuvanju kulturnih 
dobara izdali opomenu Gradu Rijeci prema kojoj je u zadanom roku potrebno predmetni zid 
vratiti u prvobitno stanje.  
Zaključak: 
Kako Vijeće mjesnog odbora Brajda-Dolac nije dobilo suglasnost za oslikavanje zida u sklopu 
projekta "Proljeće na Brajdi", prema preporuci konzervatorskog odjela, iz sredstava malih 
komunalnih akcija za 2025. godinu vijeće je predvidjelo sredstva za obnovu zida -  stavka 7, 
Čišćenje zida u Ulici Pomerio kod kućnog broja 26, ZKD, procijenjene na 700,00 eura. Kako 
je sada naloženo Gradu Rijeci da se u zadanom roku zid vrati u prvobitno stanje vijeće 
mjesnog odbora Brajda-Dolac prenamijeniti će sredstva koja je htjelo uložiti u obnovu zida.  
Isto tako tražiti će se uklanjanje svih tabli postavljenih na predmetni vanjski zid. 

VMO Brajda-Dolac učestalo prima pritužbe građana vezane uz buvljak na tržnici Brajda. 
Ponajviše je žalbi na čistoću i nered na lokaciji nakon nedjeljnog buvljaka te na buku od koje 
ne mogu spavati na jedini neradni dan. Vijeće se slaže s navodima stanara pošto i sami žive 
na području i svjedoci su svega navedenog: da se narušava  red i mir stanara okolnih zgrada 
ali i ugled djela grada koji je gotovo nadomak centru grada (velika buka, nered, prljavština – 
godinama postoji veliki problem s ilegalnim prodavačima kojima se ne može stati na 
kraj). Smrad, nečistoća i nered su prevršili svaku mjeru, a osim što se stanje ne rješava 
postaje još i gore pošto se prodavači šire i u Ulicu Blaža Polića i Ulicu Brajda. Na navedenoj 
lokaciji svakodnevno dugi niz godina osoba romske nacionalnosti skladišti veliku količinu 
kartonskih kutija, daske, najlon i ostalo. To inače služi za improvizirani štand na kojem 
prodaje rabljene stvari. Sve to skladišti na nogostupu uz samo pročelje zgrade na adresi 
Brajda pored kućnog broja 10. Slična situacija je i sa gospođom koja svakodnevno prodaje 
rabljene stvari ispred izloga Indeksa. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopisi nadležnim službama s molbom da se već ove nedjelje i nekoliko narednih 
nedjelja organizira zajednička "akcija" u kojoj će komunalni redari, nadležne osobe Rijeka 
plusa  uz asistenciju policije zajedno obići Buvljak i uspostaviti red sukladno svojim 
ovlastima.  

Vijećnica VMO Brajda-Dolac, Gordana Šopić, na 15. SVMO obavijestila je Vijeće o problemu 
s neredom kod ulaza u Garažu Zagrad gdje se na ulazu u garažu nalazi jedan kontejner za 
otpad koji je uvijek pretrpan smećem i galebovi to smeće raznesu na cijelo područje te je 
Vijeće zatražilo postavljanje  još jednog kontejnera ili da se poveća broj pražnjenja. 
Nadležne službe KD Čistoća na poslanu požurnicu odgovorile su da je na predmetnom 
lokalitetu  stanje uredno, odvoz otpada je redovit, 7 puta tjedno (u noćnoj smjeni), te da nema 
potrebe za povećanjem kapaciteta spremnika ili intenziteta odvoza. Navode da se na 
lokalitetu povremeno uočava komunalni nered i to porijeklom iz obližnjih trgovačkih subjekata 
te stoga mole da se isto prijavi komunalnom redarstvu na daljnje izvide i postupanja kako bi 
se spriječilo ponavljanje sličnih situacija. 
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Zaključak: 
Pratiti će se stanje na terenu. 

Vijeću se obratila ravnateljica Osnovne škole Brajda zbog ozbiljnog sigurnosnog problema na 
kolnom i pješačkom prilazu Osnovnoj školi Brajda. Unatoč prethodnim upozorenjima i 
prijedlozima, problem nije riješen, a nedavna nesreća u kojoj je učenik ozlijeđen pokazuje 
ozbiljnost navedenog problema. 
Zaključak: 
Uputiti će se poziv za hitnim terenskim sastankom s nadležnim službama kako bi se problem 
što hitnije riješio. 

Ovlaštena predstavnica zgrade Pomerio 22, obratila se s molbom za postavljanje jednog ili 
dva stupića ispred zgrade umjesto dosadašnjih fiksnih stupića. To im otežava dolazak 
majstora za bilo kakve popravke, ukrcaje, iskrcaje, drva  i slično. Kako se ispred drugih ulaza 
u zgrade nalaze pomični stupići moli da se i  ispred ulaza u njihovu zgradu napravi isto. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis nadležnim službama. 

AD 2 
Vijeće je razgovaralo o organizaciji programske aktivnosti Doček djeda Mraza te programske 
aktivnosti Drugi humanitarni  Božićni sajam na Brajdi. Kako je Vijeće prethodno odlučilo da se 
lutkarska predstava u kazalištu neće organizirati već da će se u parku Eugena Čulinovića 
organizirati 2. Adventski sajam u sklopu kojeg će biti program za djecu Doček Djeda Mraza a 
nastupati će zbor OŠ Brajda, organizirati će se radionice i Djed Mraz će doći u park i djeci 
podijeliti poklone zatražena je preraspodjela sredstava na način da se dio sredstva sa 
pozicije PR06258 prenamjene na poziciju PR06260 i PRO 6259 te da se vijeću odobri 
kupovina bora i ukrasa i ostalog potrebnog te je sve traženo i odobreno od strane nadležne 
komisije. 
Zaključak: 
Vijeće se jednoglasno složilo sa prenamjenom sredstava. Program će se održati u 
ponedjeljak 09.12. u 18 sati u parku Eugena Čulinovića. Djeci će Djed Mraz podijeliti poklone 
a učenici OŠ Brajda održat će prigodni koncert. Kao i prošle godine organizirati će se sajam 
božićnih ukrasa. 
 
AD 3 
Predsjednica Vijeća predložila je vijeću da se razmotri prijava novog projekta RPLP-a. 
Zaključak: 
Vijeće podržava prijedlog predsjednice. 
 
Predsjednica je predložila da se slijedeća sjednica održi u četvrtak 05.12.2024. godine kako 
bi se okitio bor i uredila dvorana mjesnog odbora i park Eugena Čulinovića a nakon sjednice 
održao bi se mali domjenak na koji bi se pozvalo sve volontere koji su svojim zalaganjem 
pomogli u organizaciji aktivnosti i rada vijeća. 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno prihvatilo predloženo. 
 

 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 

             Miomira Milovanović Berić Laura Anamaria Orlić 
 


